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  i Fredensborg Kommune          

                                           Referat af møde nr. 1 

                                           i Lokalbestyrelsen 

                                       Tirsdag den 14. september 2021. 

 
Deltagere:     Annie Albrecht,  Ingrid Prehn,  Astrid Lyngsø, Ingrid Dahlrot, 

                      Erling Vrå,  Niels Søndergaard, Henrik Nielsen, Michael Huusom, 

                      Bent Kallemose, Allan Frank-Nielsen, Niels Mehnke, Louise Mehnke, 

                      Bjørn Sandberg, Flemming Thomsen. 

Ikke tilstede: Leif Lau, Jørgen Simonsen, Ulla Arnold, Erik Daugaard. 

  

Erling bød velkommen til det første ordinære lokalbestyrelsesmøde.  

Han henviste herefter til den udsendte dagsorden. 

 

Ad 1. Referat fra møde nr. 17 af 7. september 2021 endnu ikke udsendt som udkast inden 

dagens møde. Udkast til referat udsendt 15. september. 

 

Ad 2. Kassereren. 

Henrik henviste til oplysningerne i referat nr. 17. 

Han nævnte, at enkelte medlemmer havde krævet indbetalte penge retur. Det er ikke 

noget problem, når medlemmet oplyser reg. og kontonr.  

I de – få – tilfælde, hvor medlemmet ikke ønsker at oplyse dette, kan tilbagebetaling ikke 

umiddelbart finde sted. Indtil nu er de få tilfælde løst kreativt. 

Vores hjemmeside opdateres med oplysning herom. 

 

Ad 3: Social-Humanitært område –Ingrid P. 

Ingrid henviste til det tidligere omtalte møde den 7. oktober med 

besøgsværter/besøgsvenner. 

Endvidere blev det oplyst, at ”Spis sammen arrangementet” i uge 45 den 3. november 

finder sted i Byens Hus Egedal kl. 12:30.  

 

Ad Pkt. 4: Motion. 

Erik var ikke tilstede på mødet. Det blev oplyst, at et gymnastikhold havde været nødt til 

at aflyse på grund af sygdom. 

 

Ad 5. Kreativitet – Astrid. 

Astrid nævnte, at alle aktiviteter er i gang. 

 

Ad 6. Kultur, spil og sprog  - Annie. 

Annie oplyste, at hendes område nu også omfatter et Esperanto hold og som tidligere 

nævnt et nyt litteraturhold i Fredensborg. 

Alle øvrige aktiviteter i gang. 
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Ad 7. IT – Niels S. 

Niels nævnte, at holdet vedr. ”Slægtsforskning” nu hører under Annie`s område. 

Herefter henviste Niels til den tidligere drøftelse vedr. problemer med Net forbindelse på 

Græstedgaard. Han havde været i kontakt med kommunen herom. Kommunen havde 

oplyst, at det forventeligt kunne tag 10 uger, inden opgraderingen er færdig. 

For Ældre Sagen er dette ikke tilfredsstillende – især ikke i disse måneder med 

introduktion af MitID. Borgmesteren kontaktes herom. 

 

Ad 8. Rejser – rejsegruppen.  Ingrid D., Annie og Bent. 

Ingrid D. oplyste, at der arrangeres en ”Juletur” med firmaet ”Rejseriet” (tidligere De Grå 

Busser) den 30. november til Århus. Der er plads til 55 personer og rejsen koster kr. 

2.250 pr. person. Rejsen inkluderer rejse, ophold og fuld forplejning. 

Ingrid oplyste endvidere, at næste års rejser er i forberedelses stadiet. Emner som 

krydstogt  – op langs Norges kyst – undersøges. En tur København – Skt. Petersborg også 

nævnt. 

  

Ad 9. Arrangementsgruppen – Bent. 

Intet nyt. 

 

Ad 10. Sekretariatsgruppen – Allan. 

Allan nævnte, at invitation til årets Frivilligfest udsendes 18. september til alle frivillige – 

registreret den 1. august. Festen er på Karlebo Kro den 22. oktober. Kl. 18. 

Allan har lavet navneskilte  til politikermødet 29. september. 

Allan oplyste, at han udsender diverse lister med oplysning om frivillige, opgaver o.s.v. 

om kort tid. Han bad alle kontrollere de opgivne oplysninger. 

Lokalbestyrelsesmødet tirsdag 2. november flyttes til Frivilligcenteret i Humlebæk. 

Byens Hus er optaget dèn dag. 

   

Ad 11. Nyt fra Formanden/næstformand.  

a. Opfølgning på Årsmødet: 

Som et særligt notat vedr. det konstituerende møde udsender sekretæren oplysning 

om ”Ansvars- opgavefordeling” vedr. de bestyrelses ansvarliges opgaver. 

Notatet udsendes separat efter dagens referat. 

b. Pressemeddelelse udsendes. 

c. Andet. 

Der ansøges om § 18 midler. Erling påtog sig opgaven – endnu engang. 

     d-e. 

          Valgmøde med politikere finder sted onsdag 29/9 kl. 18:30 i Rådhuskælderen. 

Michael har udsendt invitation til samtlige politiske partier. I skrivende stund vides 

det ikke, hvilke partier / kandidater, der deltager. 

Mødeprogram gennemgået herunder politikernes  tale/svartid. Publikums taletid pr. 

spørgsmål blev drøftet – og fastlagt. 

Spørgsmål om ordstyrere afklaret mellem Ældre Sagen og Seniorrådet. 

Erling skaffer valgmateriale (skilte, badges etc.). 
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           Indstilling til årets Kulturpris. Erling indstilles igen. 

           Erling orienterede om Ældre Sagens Topmøde i Odense.  

           Oplæg af minister Astrid Kragh og Adm. Direktør Bjarne Hastrup Ældre Sagen. 

           Emnerne bliver – Pleje af ældre, som der i fremtiden bliver mange flere af – fra ca.  

           282.000 (+80) pt. og ca. 400.000 i 2030. 

           Michael deltager. 

 

     Ad 12. Seniorboliger. 

            Intet nyt. 

 

   Ad 13: Medlemsbladet. 

            Deadline til næste nr. 1/12. 

            Niels Mehnke fremførte et ønske fra bladuddelerne, om at Medlemsbladet  

            omdeles i sidste week-end  i juli og januar.  

 

Ad 14: Nyhedsbreve. 

 Bjørn udsender Nyhedsbrev vedr. ”Juleturen” til Århus. 

 Efterårets koncerter. 

 Valgmødet med politikerne 29. september. 

 ”Kaffemik” med besøgsværter/venner. 

             

Ad 16: ”Det Sker”. 

 Ny udgave undervejs fra Leif Lau. 

 

Ad 17: Orientering fra Seniorrådet  

 Jørgen fraværende.  

 Niels S. nævnte, at der er 13 kandidater til det kommende valg. 

     

    Ad 18: Eventuelt. 

      Henrik nævnte, at han havde deltaget i Ældre Sagens Dialogmøde. 

      Af mødet fremgik det, at Ældre Sagen i Frederiksberg – med 15.000 medlemmer – 

      havde returneret de tildelte midler fra Folketinget, idet man ikke på forsvarlig vis  

      kan administrere tilmeldinger til koncerter o.l. Forholdet er det, at kun en del af  

      medlemmerne er tilmeldt Nyhedsbrevet, hvilket medfører klager fra mange om  

      manglende mulighed for deltagelse. 

      Noget tilsvarende kan siges om Ældre Sagen i Fredensborg med næsten 8.000  

      medlemmer, hvor omkring 2.000 modtager Nyhedsbrevet. Endnu har der dog ikke  

      været meget store problemer om dette. 

 

   Ad 19: Næste møde er tirsdag 5. oktober kl. 9. 
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